
Skolebestyrelsesmøde Låsby Skole                                                     
Tirsdag d. 28-01-2025  
Kl. 17.00-19.30 
Mødested – Mødelokale 1, Låsby Skole  
  

Tilstede  Thrine Vestergaard – Næstformand  
Joel Kjellander – Skolebestyrelsesformand  
Rikke Christiansen - medarbejderrepræsentant  
Jesper Frandsen – skoleleder  
Anette Weldingh – Viceskoleleder  
Sofia Harremoës - elevrådsrepræsentant   
Mette Munkholm Bisbo- forældrerepræsentant  
Kristoffer Karoff - forældrerepræsentant  

Afbud  Réne Munch Nielsen - forældrerepræsentant  
Pia Husted Block - forældrerepræsentant  
Annette Bjerregaard - medarbejderrepræsentant 
Nicklas Mathiasen - elevrådsrepræsentant  
 

Referent  Anette Weldingh  
  

  
Start  Dagsorden   

  
 

17:00  Godkendelse af dagsorden (3 
min) [B]  
  

Dagsorden godkendt 

17:02  Godkendelse referatet (2 min) 
[B]  

Godkendt med den tilføjelse at Kristoffer Karoff 
deltog 
 

17:05  Elevrådet [O]   
 

 Der har ikke været elevrådsmøde, men som 
UMR er de ved at have de sidste 
tilbagemeldinger fra klasserne. Besvarelserne 
går lidt i hver sin retning. Når alle besvarelser er 
kommet ind, går Emilie og Sofia i gang med at 
afklare fokuspunkter.  
 

17:15  Meddelelser (O)  
Byggeri special afd. og almen 
 

Skolen tager ud og besøger faglokaler 
(håndværk og design) for at blive klogere på, 
hvordan man bedst udformer dem.  
 
Status på flytning af specialklasser til almen 
skolens bygninger: Personalet giver udtryk for, 
at det går rigtig godt. Det er også tydeligt at se 
på sygefraværet, som er faldet ret meget. Én af 
årsagerne er, at der er mere plads til eleverne, 
herved falder stressniveauet blandt børn og 
voksne og risikoen for smitte falder også.  



Det var et stort arbejde at flytte, men det har 
været godt givet ud.  
 
Jesper giver udtryk for, at han generelt oplever, 
at der er ro på skolen.  
Joel fortæller, at han heller ikke bliver kontaktet 
af medarbejdere eller forældre ang. Skolen i 
øjeblikket.  
 
Sammenhæng imellem de to personalegrupper 
(almen/special): der er positiv udvikling, men 
der skal fortsat være fokus på det.  
 
Autismepiloten bliver rykket til 2026. Målet er 
at sikre, at de medarbejdere, der bliver sendt 
afsted, vil fortsætte inden for området.  
 
Medbestemmelse drøftes. Der tales om, 
hvordan der kan arbejdes med det på skolen. 
Sofia, elevrådet, foreslår, at der skal arbejdes 
med medbestemmelse i forbindelse med 
skolefestugen.  
 

 
17:30  Behov for revidering af 

principper på baggrund af 
trivselsmålingen (O/D/B)  
  
Udarbejdelse af et 
trivselsprincip  
 
Forslag til princip for 
undervisningens organisering 
(se vedhæftede) 
 

Trivselsprincippet drøftes bredt. Det skal først 

udformes efter der har været et oplæg fra 

Skolestyrken.  

Jesper: Medbestemmelse og dannelse vil ligge 

fint i forlængelse af et trivselsprincip. 

 

Elevrådet skal inddrages i planlægningen af 

Skolefestugen. Det skal rammesættes i 

samarbejde med elevrådslærerne.  

 

Princip for undervisningens organisering:  

Anette og Jesper laver et oplæg til princip for 

undervisningens organisering, når der er lavet en 

timefordelingsplan.  

 

 

 
18:30  
 

Spisning 
Elevrådet må gerne gå hjem når 
vi har spist 

 

19:00  Regnskab 2024 Jesper præsenterer regnskabet for 2024. Det 
viser et underskud på 3.000.000. Det er mere 
end 5%. Derfor skal skolen forventeligt til 
månedlige opfølgninger på kommunen. De 



primære årsager til dette er udgifter med 
sygemeldte ledere, meransættelser til afd. D, 
trivselsudfordringer i almenafdelingen som 
konsekvens af udfordringerne på skolen et par 
år tilbage.  
 
Skolen har desuden visiteret mange elever til 
specialtilbud. Det er i kommende år et 
indsatsområde. 
Der er i bestyrelsen opbakning til regnskabet og 
den prioritering der ligger bag underskuddet i 
forhold til at få skab ro og trivsel.  

19:20  Evt. (5 min) [O/D]  
 

 Joel: der er møde i kalenderen d. 19/2 med trafik 

i forhold til sikker skolevej.  
19.25  Dagsorden til næste møder (5 

min) [O]  
 

Oplæg fra Skolestyrken – ressourceperson.  
Budget for 2026 
Årgangsundervisning  
Oplæg fra René i forhold til manglende 
principper 
 
Efterfølgende bestyrelsesmøde: Trivselsprincip 
 
Kristoffer melder afbud til næste 
bestyrelsesmøde d. 11/3. 

 

 

 


